
             Parochie Maria 
Moeder van Barmhartigheid 
 

 

Verslag Extra Bestuursvergadering 
 

 

Woensdag  11 juli 2024  20:00 - 22:00 uur 

 

Locatie:  Parochiekantoor Born 
 

Aanwezig :  Pastoor Franz Houwman, voorzitter, Ger Theelen vice-voorzitter, Jac Hermans 

 Jan Hermans, Marthè Hecker, Stijn Knoors, William van de Wauw en Rini van de Geer. 

Afwezig m.k.g. :  

 

01. Opening  

Ger Theelen opent de vergadering en heet iedereen welkom, vervolgens spreekt pastoor Houwman 

een gebed. 

 

02. Terugblik op vergadering met PC Obbicht 

Zoals in de afgelopen bestuursvergadering afgesproken hebben pastoor en Ger Theelen afgelopen 

donderdag een stevig gesprek gehad met het parochiecomité Obbicht. 

Jan Hermans geeft weer hoe hij de discussie heeft ervaren. Hij vindt dat het een goed gesprek is 

geweest en dat iedereen zijn inbreng heeft kunnen hebben. Na afloop van het gesprek heeft het PC 

onderling nog met elkaar gesproken. Het gesprek is zeer positief ervaren. 

Naast een aantal tekstuele en inhoudelijke kanttekeningen is het parochiecomité van mening dat in 

de voorliggende teksten onvoldoende rekening wordt gehouden met: 

- de inbreng op de info-avonden; 

- aantallen kerkgangers; 

- actief parochiecomité;  

- inbreng parochiecomité etc. 

PC Obbicht is van mening dat de samenvatting onvoldoende aansluit op de lokale situatie in de 

parochie en onvoldoende recht doet aan het vorenstaande. 

Obbicht vraagt respijt en wil graag verder op de ingeslagen weg van medegebruik en evt. neven-

bestemming, maar herbestemming c.q. onttrekking op korte termijn is een brug te ver. 

 

Bij het voorliggende proces hebben we alles en iedereen hard nodig en is het ongewenst om 

vrijwilligers of parochianen te bruuskeren, met een groot afbreukrisico aan alle kanten en het risico 

dat we het kind met het badwater weggooien. 

We hebben herhaald dat er geen druk op de ketel staat en dat het hier gaat om een visie. Op alle 

fronten van inventarisatie tot SWOT en kerkenvisie worden onze dorpskerken evenredig behandeld. 

 

Alles overwegende is het voorstel om niet tegen de stroom in te roeien en tegemoet te komen aan de 

Obbichtse wensen. 

Dit heeft geleid tot herschrijven van Hoofdstuk 6 en Hoofdstuk 8. 

Desgevraagd is een aparte paragraaf toegevoegd waarin de lopende ontwikkelingen in Obbicht en 

Buchten worden beschreven, om de situatie te verhelderen.  

Tot slot zijn de conclusies uit het transformatieplan en de samenvatting aangepast. 

 



We moeten met de verenigingen terugkoppelen en met de diverse gespreksgroepen overleg hebben. 

Dit proces moet wel zeer zorgvuldig gebeuren. 

 

Stijn merkt op dat hij het gedrag van het PC Obbicht niet passend vond ten tijde van de vergadering 

en ook elders zou door het PC Obbicht een en ander anders wordt weergegeven dan in het gesprek 

aan de orde was. Ger zegt dat hier emoties een grote rol speelden. 

Pastoor licht hierna nog toe dat niet alles in een kerk die niet aan de eredienst is onttrokken is 

toegestaan. Ook stelt hij dat we, als dat aan de orde is, het besluit om een kerk aan de eredienst te 

onttrekken door het bisdom als een formaliteit laten beslissen.  

 

Er wordt gesteld dat er een goed vervolg moet komen, mensen zorgvuldig informeren en duidelijk 

over het onderwerp praten met de parochianen. 

 

Vervolgens wordt gesteld dat we het rapport als zodanig kunnen vaststellen en vervolgens vóór 1 

augustus naar het bisdom sturen. 

Op het einde van de samenvatting worden de namen van pastoor Houwman en Jan Hermans namens 

het bestuur vermeld. Na ondertekening door beiden zal het naar het bisdom worden gestuurd. 

 

Communicatie van het onderwerp : 

Er wordt afgesproken dat het stuk in het parochieblad wordt vermeld. Dit is een goede mogelijkheid 

om het onderwerp bij de parochianen helder te krijgen. 

Na de vakantie per dorp zullen alle verenigingen en parochianen uitgenodigd worden om verder 

geïnformeerd te worden. Dit zal middels een flyer verzorgd worden. 

 

Wat verder ter tafel komt : 

Jac Hermans meldt dat er op vrijdagmiddag 20 september een plaquette voor NS-verzetsstrijders op 

het kerkhof in Buchten zal worden geplaatst. Deze plaquette wordt verplaatst van het NS-

rangeerterrein naar het kerkhof. 

Ger Theelen zegt dat er ook op 20 september in de haven van Schipperskerk een monumentje voor 

Kees Zwaans zal worden geplaatst. 

William van de Wauw deelt mee dat hij voor de komende bestuursvergadering een aantal 

onderwerpen aan de orde zal stellen. 

 

 

Pastoor F.L.M.M. Houwman      J.M.A.M. Hermans 

Voorzitter         Secretaris 
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